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Geacht college,

In het kader van artikel 45 van het reglement van orde voor de gemeenteraad wil ik namens de 
SP vragen stellen over resultaten benutting parkeerterrein Wehkamp voor de bezoekers van de 
binnenstad.

Inleiding
In november vorig jaar informeerde u ons via een informatienota over uw voornemen om 
het parkeerterrein Wehkamp op de koopavonden, koopzondagen en zaterdagen te gaan 
gebruiken voor de bezoekers van de binnenstad. U gaf hiermee invulling aan de ambitie van 
de gemeenteraad om een gastvrije binnenstad te creëren. 

Om zelf ook een vinger aan de pols te houden over de effecten van deze pilot heeft de fractie 
van de SP haar eigen ‘veldonderzoek’ gedaan de afgelopen 7 weken. Dit onderzoek bestond 
er uit om op de dagen dat het parkeerterrein beschikbaar is voor binnenstadbezoekers zelf te 
kijken naar het aantal geparkeerde auto’s. Op basis van onze eigen waarnemingen stellen wij 
vast dat het aantal parkerende bezoekers erg gering is. Die conclusie wil de fractie van de SP 
graag toetsen aan de gegevens die de gemeente bijhoudt in het kader van deze proef. 

Dit brengt ons bij de volgende vragen;
 Hoeveel bezoekers van de binnenstad hebben tot op heden gebruik gemaakt van het 

parkeerterrein en is dit in lijn met de verwachtingen?
 Is de druk op de binnenring van Zwolle afgenomen als gevolg van het beschikbaar komen 

van het parkeerterrein bij Wehkamp?
 Is de doorstroming en veiligheid op piekmomenten rondom de Maagjesbolwerkgarage 

verbeterd als gevolg van het beschikbaar komen van het parkeerterrein bij Wehkamp?
 Kan het college aangeven of de mate gastvrijheid die wordt ervaren is toegenomen?
 Is het parkeerterrein al actief ingezet tijdens evenementen en wat zijn hiervan de 

resultaten?
 Tenslotte geven bovengenoemde cijfers aanleiding voor aanpassingen? Bijvoorbeeld 

verbeteren van de bebording, de looproute of tariefstelling of tot het stoppen van de proef?

Wij verzoeken u om deze vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.

Met vriendelijke groet,

Edwin Koster
SP Zwolle


